

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Մ. Մ. Զրբաշյան. Վերջավոր հարթությունում մերոմորֆ ֆունկցիաների ֆակտորիզացիան	453
Ն. Հ. Առաքելյան. Սահմանափակ ան ունեցող ամբողջ և անալիտիկ ֆունկցիաներ, որոնց դեֆեկտային արժեքների բազմությունը անվերջ է	486
Ա. Ի. Պետրոսյան. տարածության մեջ գտնվող Վեյլի բազմանիստներում անալիտիկ ֆունկցիաներով մոտարկման մասին	507
Ն. Հ. Սինանյան. Միջինների ըստ շափի անորոշության սահմանները լրիվ օրթոնորմալ սխեմաներով շարքերի համար	522
Վ. Ս. Զախարյան. Դիրիխլեի տիպի սահմանափակ ինտեգրալ ունեցող ֆունկցիաների եզրային հատկությունները և միակությունը	534

С О Д Е Р Ж А Н И Е

<i>М. М. Джрбашян.</i> Факторизация функций, мероморфных и конечной плоскости	453
<i>Н. У. Аракелян.</i> Целые и аналитические функции ограниченного роста с бесконечным множеством дефектных значений	486
<i>А. И. Петросян.</i> О приближении голоморфными функциями на полнэдрах Вейля в пространстве C^1	507
<i>Н. О. Синанян.</i> Пределы неопределенности по мере T -средних рядов по полным ортонормированным системам	522
<i>В. С. Захарян.</i> Граничные свойства и единственность функций с ограниченным интегралом типа Дирихле	534

C O N T E N T S

<i>M. M. Džrbašjan.</i> Factorisation of functions, meromorphic in the finite plane	453
<i>N. U. Arakellian.</i> Entire and analytical functions of limited growth with infinite number of defective values	486
<i>A. I. Petrosian.</i> On approximation in the space C^1 on nondegenerate Weil polyhedra	507
<i>N. O. Syanlian.</i> The uncertainty bounds for mean values of series by complete orthonormal systems	522
<i>V. S. Zakartan.</i> Boundary properties and unique of functions with finite Dirichlet type integral	534